

Disclaimer



أخلاقيات مسؤلية

إن المعلومات الواردة في هذا التقرير مستمدة من مصادر يعتقد أنها دقيقة وموثوقة. لم يتم التحقق بصورة مستقلة من قبل شركة بيتك كابيتال للاستثمار عن أي من المعلومات الواردة في هذا التقرير، وبناءً على ذلك، فإن أي من شركة بيتك كابيتال للاستثمار أو ممليئها أو موظفيها أو مسؤوليها لا يضمنون أو يدعون مسؤولية أو اكتمال أو دقة هذه المعلومات. ولا ينفي لهذه المعلومات أن نفسها بانياً عرض، أو دعوة أو ترويج أو التماطل للإكتتاب أو الشراء أو البيع أو الاحتفاظ لأي من المنتجات المالية المذكورة في هذا التقرير، كما أنها لا تشكل اطلاقاً المشورة أو النوصية للدخول في أي استثمارات أو صفقة من شأنها أن تشكل أساساً لاي عقد أو إلتزام.

الآراء في هذا التقرير قد تم أعدادها من قبل شركة بيتك كابيتال للاستثمار لعملائها بناءً على معلوماتها، ولكن هذا الاعتقاد لا يضم صحة المعلومات التي تم الاعتماد عليها لاعداد هذا التقرير، البحوث المنشورة في التقرير يمكن أن تأخذ بعين الاعتبار ملحوظات الشركة التي توصل إليها من قبل كابيتال للاستثمار، حيث تقوم شركة بيتك كابيتال للاستثمار بأجراء بحث تحليلي لتخفيض مخاطر الشركات التي تتوافق أو تتعارض مع استراتيجية شركة بيتك كابيتال للاستثمار بالشراء أو البيع على المدى الطويل، وبالإضافة إلى ذلك، فقد تقوم شركة بيتك كابيتال للاستثمار بالتداول أو الاتجار لحسابها الخاص، نتيجة افتراضات المحللين على المدى القصير ويمكن لها أيضاً الدخول في معاملات الأوراق المالية على نحو يتعارض مع هذا التقرير، كما أن البيع والشراء من وإلى العملاء يتم بناءً على المعايير الأساسية التي تتبعها شركة بيتك كابيتال للاستثمار.

وتشمل الآراء والتوقعات والتقديرات الواردة في هذا التقرير النتيجة الحالية التي توصل إليها بعد التقرير اعتباراً من تاريخ هذا التقرير، وهي لا تغير بالضرورة عن آراء شركة بيتك كابيتال للاستثمار وقابلة للتغيير دون سابق إنذار، وعلاوة على ذلك، ليس على شركة بيتك كابيتال للاستثمار أي التزام لتحديث أو تعديل أو تغيير هذا التقرير أو إبلاغقارئه عن أي تغيير أو ثبوت عدم صحة في وقت لاحق لأى من الآراء أو التقديرات أو التوقعات أو التقييمات المالية في هذا التقرير، إن المواقف المالية التي توقفت والنتائج التي تم استخدامها في هذا التقرير قد لا تكون مناسبة لجميع المستثمرين، ويجب على المستثمرين اتخاذ القرارات الاستثمارية بأنفسهم وباستخدام مستشاريهم المستقلين لاتخاذ قرارات استثمارية تتناسب وأوضاعهم المالية الخاصة وأهدافهم الاستثمارية. الأداء في الماضي ليس بالضرورة مؤشرًا على النتائج المستقبلية والمعلومات التاريخية في هذا التقرير عن الشركات والأسواق والأدوات المالية لا تضم أدلة موثوقة الخبراء القانونيين والماليين قبل الدخول في أي صفقة مماثلة أو مستوحاة من مضمون هذا المنشور.

إن استخدام أي معلومات وردت في هذا التقرير واتخاذ أي قرارات استثمارية عليها تعتبر من مسؤولية القارئ، ومن ضمن مخاطرها ولن تكون شركة بيتك كابيتال للاستثمار أو ممليئها أو موظفيها أو مسؤوليها مسؤولين عن أي قرارات استثمارية أو أضرار أو فرص فاتحة عن أو متعلقة باستخدام المعلومات أو البيانات أو التحليلات أو الآراء الواردة في هذا التقرير سواء بصورة مباشرة أو غير مباشرة.

هذا التقرير لا يسمح باستنساخه أو توزيعه ونشره من قبل أي شخص ولأى غرض دون الحصول على موافقة خطية مسبقة من شركة بيتك كابيتال للاستثمار. ويرجى ذكر المصدر في حالة نقل أي معلومة مقتطفة من التقرير. ستحفظ بكلية حقوق الطبع وكل حقوق الملكية الفكرية الأخرى، ولا يجوز لكم استخدام اسم شركتنا أو سlogan الشركة بأى شكل أو أسلوب أو وسيلة بدون موافقة خطية مسبقة من شركتنا.

وهذه المعلومات متاحة للجميع على موقع الشركة بشبكة الإنترنت (www.kfhcapital.com.kw) ضمن قائمة البحث والدراسات الإستشارية.

بعض هذا التنصيص القانوني دولة الكويت. وتقديم كافة التزاعات الناشطة عن أو المتعلقة بهذا التنصيص والمحتويات المتعلقة بالآراء والمعلومات المدرجة في هذا الموقع الإلكتروني إلى القضاء الحصري التابع لمحاكم دولة الكويت بما لا يتعارض وأحكام الشريعة الإسلامية الغراء. ولا تحمل شركة بيتك كابيتال للاستثمار أي مسؤولية في حالة استخدام محتويات هذا الموقع في بلدان أخرى تخضع لقوانينها الخاصة.

Disclaimer

The information contained in this document has been derived from sources believed to be accurate and reliable. KFH Capital Investment Company (KFH Capital) has not independently verified any information contained in this document. Therefore, neither KFH Capital nor any of its employees, representatives or officials gives any representation or warranty of reliability, completeness or accuracy of such information. This information should not be construed as an offer, invitation, promotion or solicitation to subscribe, purchase, maintain or sell any of the financial products mentioned here, nor does it constitute investment advice or a recommendation to enter into any transaction that would form whatsoever the basis of any contract or commitment.

The opinions in this report were prepared by KFH Capital for its clients based on the information obtained from public sources that are believed to be reliable, but that belief is not a warranty on the reliability of the information based upon for preparing the report. The published research report may be considered by KFH Capital when it decides to buy or sell proprietary positions in the securities mentioned in this report. For selected companies, KFH Capital's equity research analysts may identify shorter-term opportunities that are consistent or inconsistent with KFH Capital's existing, longer term Buy or Sell strategy. In addition, KFH Capital may trade for its own account as a result of the short term trading suggestions of analysts and may also engage in securities transactions in a manner inconsistent with this research report and with respect to securities covered by this report. Moreover, KFH Capital will sell to or buy from customers based on its principal criteria.

Opinions, estimates or projections in this report constitute the current conclusion of the author as of the date of this report. They do not necessarily reflect the opinions of KFH Capital and are subject to change without notice. Moreover, KFH Capital has no obligation to update, modify or amend this report or to otherwise notify a reader thereof in the event that any matter stated herein, or any opinion, projection, forecast or estimate set forth herein, changes or subsequently becomes inaccurate. The financial discussion and conclusion discussed in this report may not be suitable for all investors and investors must make their own investment decisions using their own independent advisors as they believe necessary and based upon their specific financial situations and investment objectives. Past performance is not necessarily indicative of future results and historical information in this report about companies, markets and securities does not guarantee future performance and investors are advised to take expert legal and financial advice before entering into any transaction similar to or inspired by the contents of this publication.

The use of any information contained in this report and taking any of investment decisions is the responsibility of the reader and included as part of his risks. Accordingly, neither KFH Capital nor any of its employees, representatives or officials shall be responsible for any investment decisions, damages, opportunity losses, direct or indirect losses related to using of information, data, analysis or opinions contained in this report. This report may not be reproduced, distributed or published by any person for any purpose without KFH Capital's prior written consent. Please cite source when quoting.

KFH Capital shall retain ownership of the copyright and all other intellectual property rights. You shall not quote our name or reproduce our logo in any form or medium without KFH Capital's prior written consent. This information is made available on the company's website (<http://www.kfhcapital.com.kw>) under Investment Research.

This disclaimer is subject to laws of the State of Kuwait. All disputes arising out of or relating to this disclaimer, contents of the opinions or information contained in this website shall be submitted to courts of the State of Kuwait and in line with provisions of Islamic Sharia principals. KFH Capital shall not be held responsible for any liability in case of using the contents of this website in other countries and any use of the contents of this website shall be subject to the relevant laws of those countries